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Protokół nr 9/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 19 czerwca 2019 r. w godz. 16:45 – 18:00  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji  

2/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki      

4/ Sylwester Cimochowski        

5/ Jacek Niedźwiedzki  

6/ Sławomir Sieczkowski 

 

Nieobecni: 

1/ Anna Ruszewska   

  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk     

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta    

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 

5. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych 

6. Radosław Wysocki  – Naczelnik Wydz. Geodezji 

7. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. Architektury i Gosp. Przestrzennej 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych i nadmienił, 

że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy 

Radni zgłaszają uwagi. Przewodniczący Komisji  wniósł do porządku posiedzenia jako punkt 

2. zaopiniowanie wniosku  w  sprawie odszkodowania za nieruchomości Miasta Suwałki.  

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 8/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 22 maja 2019 r. 

2. Zaopiniowanie wniosku  w  sprawie odszkodowania za nieruchomości Miasta Suwałki. 

3. Raport o stanie Miasta Suwałki za rok 2018 (materiał dostarczony w dniu 31 maja 2019 r.). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016–2020.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2018 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej                     

w Suwałkach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad uczestnictwa oraz zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie „Senior+”. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2019 r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

11. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 8/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 22 maja 2019 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 8/2019 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty przez 

aklamację.  

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie wniosku  w  sprawie odszkodowania za nieruchomości Miasta Suwałki. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił pismo, które złożyła Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad z prośbą o zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości, grunty 

potrzebne do wykonania dalszej części inwestycji drogowej polegającej na budowie drogi 

ekspresowej S61 na odcinku obwodnicy Suwałk granica państwa wraz z obwodnicą Szypliszk. 

Miasto chce dokonać zamiany tzn. pozyskać grunty niezbędne do realizacji ww. inwestycji. 

Miasto chciałoby otrzymać bezpłatnie ze skarbu państwa grunty (prawie 5 hektarów) konieczne 

do budowy ww. łącznika. W zamian natomiast zrzec się odszkodowania  za grunty, które są 

potrzebne pod budowę dalszego fragmentu od Suwałk do Budziska.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania wniosku, pod 

warunkiem, że skarb państwa przekaże Miastu nieodpłatnie grunty potrzebne do zakończenia 

budowy ww. łącznika. 

 

Głosowanie nad wnioskiem:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie odszkodowania za 

nieruchomości Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt.  3 

Raport o stanie Miasta Suwałki za rok 2018. 

– Raport stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   
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Prezydent Cz. Renkiewicz, Raport zostanie przedstawiony i omówiony na Sesji Rady 

Miejskiej, jest to zbiór różnych informacji na temat miasta i tego co się działo w ubiegłym roku. 

W Raporcie znajdują się informacje na temat realizacji różnych programów i strategii. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad Raportem:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta Suwałki za rok 2018. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad pkt.  4 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016–2020.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

  

Prezydent Ł. Kurzyna, w projekcie uchwały został skorygowany i poprawiony jeden 

błąd, który został znaleziony na poprzedniej sesji.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miasta Suwałki na lata 2016–2020.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt.  5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2018 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przypomniał, że sprawozdanie finansowe  wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok, zostało dostarczone radnym w ustawowym 

terminie. Sprawozdanie zostanie zaprezentowane szerzej i  omówione na sesji Rady Miejskiej.  

 Skarbnik W. Stelmach  dodał, że sprawozdanie było opiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Suwałkach. Jest to opinia pozytywna, z jedną uwagą  dotyczącą wystąpienia 

zobowiązań dot. płatności za odszkodowanie, gdzie nie można było ustalić rachunku 

bankowego, na który należy przekazać środki, ponieważ nie został wskazany przez klientów.   
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

 

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

za 2018 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad pkt.  6                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej                     

w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

  

Naczelnik M. Włoskowska, przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przystąpienie do sporządzenia planu wywołane zostało wnioskami właścicieli działek. 

Proponowane zmiany mają na celu umożliwienie realizacji na działkach zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej szeregowej i wielorodzinnej z dopuszczeniem do usług                         

w parterach oraz skomunikowanie tych terenów od strony  południowej z dróg publicznych, 

znajdujących się poza granicą opracowania przedmiotowego planu. Do wyłożonego projektu 

planu wniesiono dwie uwagi, które zostały rozpatrzone. Spośród wniesionych uwag jedną 

uwzględniono w całości, drugą uwzględniono w części.  

Radny S. Cimochowski  jaki jest współczynnik miejsc parkingowych ? M. Włoskowska 

jest to 1,4 miejsca postojowego na  lokal mieszkalny.  

Radny A. Turowski ile będzie w tym miejscu szeregówek? M. Włoskowska 

odpowiedziała, że będzie około 20 domków jednorodzinnych w zabudowie szeregowej.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Gen. W. Sikorskiego             

i Grunwaldzkiej  w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad pkt.  7                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad uczestnictwa oraz zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie „Senior+”. 
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– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

  

 Naczelnik Wydz. D. Szczęsna, Klub seniora  znajduje  się na Osiedlu Północ                               

w Suwałkach, funkcjonuje w ramach rządowego Programu Wieloletniego „Senior+” na lata 

2015 – 2020.  Zasady tego programu określają, że kluby seniora, które funkcjonują w ramach 

tego programu rządowego są ośrodkami  wsparcia w rozumieniu przepisów ustawy o pomocy 

społecznej. Natomiast  ustawa o pomocy społecznej określa, że odpłatność za korzystanie                         

z ośrodków wsparcia określa rada gminy. Przedmiotowa uchwała określa, że uczestnictwo                        

w klubie „Senior+” jest nieodpłatne. Uczestnikami są mieszkańcy Suwałk, osoby nieaktywne 

zawodowo w wieku 60+. W zajęciach bierze udział około 20 osób dziennie natomiast ogółem 

korzysta około 100 beneficjentów w zależności od rodzaju działań. Zajęcia prowadzone są przez 

doświadczonych instruktorów i specjalistów z różnych dziedzin.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz  przypomniał, że w Suwałkach działają jeszcze dwa inne 

kluby seniora.  

 Radny S. Sieczkowski na jakich zasadach działają pozostałe kluby,  czy na równych 

zasadach objęte są wsparciem finansowym miasta? Naczelnik D. Szczęsna, zależy to, od tego 

co zawiera zakres rzeczowy i  przedmiotowy oferty. Np. Klub, który powstał na ul. Ciesielskiej 

prowadzony jest przez Uniwersytet Trzeciego Wieku. Kwota na prowadzenie klubu to 27 tys. 

zł., umowa  na  jeden rok. Natomiast Klub, który mieści się w centrum miasta prowadzony przez 

Stowarzyszenie COSTROMA otrzymał na prowadzenie po 27.500 zł. na 3 lata.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia zasad 

uczestnictwa oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie 

„Senior+”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad pkt.  8                                                                                                                               

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.    

  

Prezydent Cz. Renkiewicz , zgodnie z zasadami  budżetu obywatelskiego jest podział 

puli pieniędzy na trzy grupy. Ponadto wprowadza się zmianę, która zawiera tryb odwołania od 

decyzji o niedopuszczeniu projektu do głosowania, wprowadzono również zmianę w 

harmonogramie, dodając czas na składanie odwołania i jego rozpatrzenia. Do Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok wprowadza się dodatkowe zapisy regulujące tryb 

postępowania w przypadku, gdy rzeczywisty koszt realizacji projektów wybranych do 
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finansowania znacznie przewyższa założenia wnioskodawców oraz progi określone w uchwale. 

Dotychczasowe doświadczenie zebrane podczas realizacji SBO pokazują, że w niektórych 

przypadkach koszty realizacji projektów znacznie odbiegają od pierwotnych szacunków oraz 

przekraczają kwoty określone w uchwale.  

 Radny B. Bezdziecki czego mogą dotyczyć odwołania np., że wniosek jest niekompletny 

pod względem formalnym?  Prezydent Ł Kurzyna do tej pory wnioski były odrzucane z dwóch 

podstawowych przyczyn np.: pierwszy powód odrzucenia projektu to przekroczona kwota 

budżetu, drugi powód to, projekty gdzie realizacja  była niezgodna z przepisami, odrzucana                      

z przyczyn formalnych.  

Radny J. Niedzwiedzki jaki jest czas na rozpatrzenie odwołania? Prezydent Ł. Kurzyna 

przedstawił zapis z załącznika  do uchwały, gdzie podany jest termin rozpatrzenia odwołań                 

od 27 września do 4 października 2019 r.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie 

przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

  

 W. Stelmach Skarbnik przedstawił wprowadzone zmiany do budżetu miasta dot. 

wydatków na zadania własne. Transport – zmiany dotyczą wprowadzenia zadania związanego 

z  remontem ulicy Utrata. Korekta wydatków związanych z projektem unijnym dot. ulicy                       

100-lecia Niepodległości. Wykupy gruntów – odszkodowania za grunty przejęte na budowę 

ulicy Sejneńskiej. Administracja – koszty postępowania sądowego. Oświata – wydatki na 

inwestycje (podane w załączniku inwestycyjnym). Pomoc społeczna – zakup usług dotyczących  

pobytu mieszkańców w domach pomocy społecznej w innych jednostkach samorządu 

terytorialnego. Gospodarka komunalna – projekt dotyczący oświetlenia ulic. Kultura – dotacje 

celowe dla SOK tj. Festiwal „Wigraszek”, obchody 300 –lecia Suwałk, dla Muzeum 

Okręgowego tj. Widowisko Historyczne „Niepodległa”, Piknik Kawaleryjski, Suwalski Słownik 

Biograficzny, przygotowanie koncepcji wystawy i dokumentacji Muzeum Marii Konopnickiej.  

W dziale Sport – przygotowanie  imprezy plenerowej motocyklowej „Moto Show Suwałki”.                               

Zostanie zwiększony deficyt budżetowy, związany z inwestycjami, które  zostaną wprowadzone  

ze środków własnych. Deficyt  zostanie  pokryty ze środków własnych.  

 Skarbnik W. Stelmach zgłosił dwie autopoprawki: jedna dotyczy umowy podpisanej                     

z PEFRON  na zakup samochodu osobowego do przewozu osób niepełnosprawnych dla 
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Podlaskiego Stowarzyszenia; druga autopoprawka dotyczy wykonania dodatkowych robót 

związanych z bezpieczeństwem i obowiązującymi przepisami na  terenie pasa startowego.  

 Radny S. Sieczkowski, dochody w  kwocie 57 tys. zł. to są zadania dotyczące 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie, na jakie działania przeznaczone są ww. środki? 

Naczelnik Wydz. D. Szczęsna, są to środki rządowe, które otrzymał MOPR na działania                               

w ramach projektu. Są to działania edukacyjne dla osób doświadczających przemocy.  

Radny S. Sieczkowski zwiększenie środków unijnych – dotacje bieżące na zadania 

własne 50 tys. zł. czego to dotyczy? W. Stelmach, są to środki przeznaczone na projekt  Centrum 

Kompetencji.  

Radny B. Bezdziecki, jaka  kwota przeznaczona jest na słownik biograficzny? Czy jest 

już ostateczne porozumienie z zespołem redakcyjnym?  Prezydent Cz. Renkiewicz, po 

rozmowach z zespołem redakcyjnym wynika, że zostanie złożony i napisany jeden tom.  

Radny S. Sieczkowski, na jakie postępowania sądowe i prokuratorskie przeznaczona 

jest kwota 100 tys. zł. Prezydent Ł. Kurzyna, sprawy sądowe z wykonawcami inwestycji (opłaty 

dla radców prawnych żeby reprezentowali Miasto w Sądach w sporach z inwestorami).   

Radny S. Sieczkowski, zapytał odnośnie remontów w przedszkolach na kwotę                            

50 tys. zł., w jakim przedszkolu i na co przeznaczone są ww. środki? Skarbnik W. Stelmach,                     

w Przedszkolu Nr 2 na ul. Waryńskiego – remont sali po zalaniu.  

Radny S. Sieczkowski zapytał odnośnie dotacji podmiotowej na przedszkola. Skarbnik 

W. Stelmach, po  analizie wydziału oświaty wynika, że brakuje pieniędzy na przedszkola.   

Radny S. Sieczkowski, zwiększenie kwoty na ochronę  powietrza atmosferycznego?  

Skarbnik W. Stelmach, jest to kwota przeznaczona na wnioski, które zostały złożone na 

wymianę pieców zostaną zrealizowane.  

Radny S. Sieczkowski zapytał o insygnia władzy. Prezydent Cz. Renkiewicz, 

odpowiedział, że  insygnia władzy są w trakcie projektu. W przyszłym roku odbędą się 

uroczystości związane z  obchodami 300-lecia nadania praw miejskich i wtedy będzie można 

założyć i zaprezentować insygnia władzy.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2019 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad pkt.  10                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.      

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11                           

Wolne wnioski.  

 

1. Radny S. Cimochowski poruszył temat ulicy Różanej, gdzie Zarząd Dróg i Zieleni 

miał uporządkować teren (porośnięty chwastami) za sklepem meblowym na                        

ww. ulicy.  Prezydent Cz. Renkiewicz zaproponował aby spotkać się z dyrektorem 

ZDiZ i ustalić czyj jest grunt.  

2. Radny S. Cimochowski zapytał czym są spowodowane i dlaczego są tak duże w tym 

roku (7%)  podwyżki  Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej. Prezydent                                 

Cz. Renkiewicz,  poinformował, że odbyło się spotkanie PEC-u z głównymi 

odbiorcami, na którym PEC uzasadniał, czym to zostało spowodowane. Wzrosła 

cena węgla, wysokie opłaty za prawa do emisji CO2, wzrost wynagrodzeń. PEC 

przedstawił analizę porównawczą dot. opłat za energię cieplną, w stosunku do 

innych  ościennych miast i Suwałki są najtańsze. Od 2013 roku nie było wzrostu 

opłat za centralne ogrzewanie.  

Radny T. Czerwiecki, zabrał głos (z punktu widzenia odbiorcy) w dyskusji                                 

i poinformował, że spółdzielnia mieszkaniowa do tej pory nie uwzględniała 

podwyżek np. po 0,5 %, czy po 1,0 %.   

3. Radny S. Sieczkowski, zapytał czy  budowa lotniska w Suwałkach jest 

perspektywiczna  i czy za 20/30 lat będą mogły lądować duże samoloty? Prezydent 

Cz. Renkiewicz  odpowiedział, że jest możliwość wydłużenia pasa startowego do                       

50 metrów, budując tunel 2,5 km nad obwodnicą.  

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.     
        

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


